
Zápis z konference základní odborové organizace ÚOCHB AV ČR v. v. i. konané dne 

12.3.2025 

 

Přítomni: 

Členové výboru OO: M. Baňková, J. Günter, J. Hniličková, J. Pokorná, P. Poncar,                                                      

                                  J. Vondrášek 

Členové revizní komise OO: J. Sivek 

Členové OO: L. Borovičková, B. Česneková, E. Dolejší, V. Kašička, J. M. Krušková,             

                      P. Sázelová, T. Schröpferová, J. Srp, P. Šimek, M. Zimula 

 

Jednání řídil: J. Vondrášek 

 

1. Program schůze a jeho schválení  

Hlasování: (17/0/0) 
            

2. Přijetí J. Srpa do Výboru OO 

     Hlasování: (17/0/0) 
           

3. Zpráva předsedy o aktivitách OO v uplynulém období 
               

4. Zpráva o čerpání peněz z odborové pokladny za rok 2024 
                  

5. Revize hospodaření odborové organizace za rok 2024 bude dle vyjádření revizní 

komise hotová během dvou týdnů 
                            

6. Návrh rozpočtu pro rok 2025 

            Hlasování: (17/0/0 
            

7. Návrh úprav v Zásadách hospodaření s prostředky členské pokladny OO 
                  

8. Možnost poskytnutí finanční pomoci zaměstnancům v obtížné životní situaci        

z prostředků odborové organizace 

Hlasování o úpravách čerpání z členské pokladny OO: (17/0/0) 
              

9. Návrh rozpočtu SF pro rok 2025 

            Hlasování: (17/0/0) 
                   

10. Různé 

 

 

2. Přijetí J. Srpa do výboru OO na základě výsledků posledních voleb 29.9.2021, kdy se       

            umístil jako první náhradník. 
                

3. Zpráva předsedy o aktivitách OO v uplynulém období 
                

a) Zaměstnanecké benefity – ve spolupráci s ekonomickým a osobním oddělením a        

s přispěním ředitele UOCHB se OO dohodla o zvýšení příspěvku na stravování a 

kulturu, viz nová kolektivní smlouva včetně příloh. 
     

      b) Rozpočet Sociálního fondu 

i. Byla dosažena dohoda s vedením o doplnění prostředků do SF do celkové výše před      

           zákonnou úpravou (2 % z mezd) ze zisků UOCHB. 
                    

ii. OO si klade za cíl přijít s návrhem rozpočtu, který ve zvýšené míře pokrývá 

nadstavbové aktivity a potřeby zaměstnanců (sport, kultura atd.) na základě 

zformulovaných a odsouhlasených zásad čerpání přebývajících prostředků. 
                            

iii. OO žádá o technické dopracování možnosti sledování položkového čerpání SF v 

Albíně. Předseda, místopředseda a hospodářka OO by měli mít možnost průběžně 

sledovat hospodaření a bilanci Sociálního fondu. 



            

c) Sjednocení administrativy pro pobyt v rekreační chatě v Malé Úpě a Hojsově 

Stráži 
             

d) Zaměstnanecká politika UOCHB – vedení ústavu provádí analýzu využití prostor, 

proběhla diskuse o zaměstnanecké politice v rámci setkání PI v Liblici. 
              

e) Parkování v UOCHB – po vybudování CryoEM pracoviště je třeba transparentní 

systém přidělování parkovacích míst. 
                                

f) Využití nově nakoupených nemovitostí UOCHB – OO žádají o informace o 

ubytování jako o možném benefitu pro zaměstnance a o klíči k přidělování bytů. 
                     

g) Mikulášská besídka – organizačně zajistila J. Pokorná a M. Baňková 
              

            zájezd Provence – organizačně zajistila J. Hniličková 
                                  

h) Probíhá update “Jednacího řádu OO“ a ostatních dokumentů včetně statutu, 

evidence skutečných majitelů atd. 

 

4. Zpráva o čerpání peněz z odborové pokladny za rok 2024 
                    
                                        

a) Příjmy do našeho rozpočtu tvoří převážně příspěvky členů. 
           

b) Celkové výdaje byly letos vyšší než celkové příjmy vzhledem ke kompenzaci 

nezaplacených příspěvků OSPVV. 
                   

c) Proběhl nákup deštníků do vrátnice k jednorázovému zapůjčení zaměstnancům              

v případě nepříznivého počasí, dále nákup piknik setu do Papírenské. 
                   

d) Přispělo se členům OO na pobyt v našich školících střediscích (Úpa, Hojsova Stráž). 
                  

e) Jako každoročně byly využity příspěvky na kulturu, sport nebo zájezd. 

 

6. Návrh rozpočtu pro rok 2025 
             

a) Plánuje se zachovat vyrovnaný rozpočet s příjmy a výdaji 255 tis. Kč. 
 

b) Nadále se bude přispívat ve stejné výši členům na kulturu, sport a zájezdy, pracovní a 

životní výročí a pobyty v Úpě a Hojsově Stráži. 
             

7. Návrh úprav v Zásadách hospodaření s prostředky členské pokladny OO 
                    

Místo Dohod o provedení práce za administraci dětských táborů, rezervačního 

systému v rekreačních zařízeních, vedení odborové knihovny a pro hospodáře a členy 

revizní komise a organizátory mikulášské besídky se plánuje vyplatit jednorázový 

příspěvek na tyto činnosti. Administrativní zatížení se tím sníží. 

 

10. Různé:  
 

Paní J. M. Krušková přišla s návrhem na uspořádání adventních dílniček a zájezdu na 

adventní trhy pro zaměstnance (což by při dostatečném počtu zájemců bylo možné 

hradit ze SF) a uspořádání bazaru se zejména dětským oblečením a potřebami ve stylu 

„Věnuj zadarmo nepotřebné a zdarma si odnes vybrané“. 

 

 

 

 


